
Dobrý deň vážené zastupiteľstvo obce Hamuliakovo. 

 

Vopred sa ospravedlňujem za komunikáciu mailom, ale keďže máme večer zápas žien 

pravdepodobne sa na vaše stretnutie nestihnem dostaviť. 

 

V úvode by som sa chcela poďakovať obci aj všetkým poslancom za predošlú podporu vo 

forme neplatenia haly, ktorá nám veľmi pomohla. Rok 2015/16 tréningy a súťažné termíny 

žien a v roku 2016/17 tréningy,súťaž žien/ 2 hod a 2,5-3 hod./ a aj tréningy detí,ktoré sa 

konali 3 krát v týždni po 1,5 hod.  

Financovanie volejbalu žien a detí prebieha oddelene. 

 

Ženy  mali v r. 2015/16.rok sponzora Sconto Nábytok, ktorý im poskytol 500 eur, shop 

.volejbal .sk / p. Husár/ im poskytol ponožky a tričká vybavili futbalisti-Majk Spirit. Všetky 

ostatné záležitosti si platia z vlastného vrecka. Vklad do súťaže, prestupy,registračky,platby 

rozhodcov,lopty a cestovanie  Odovzdajú členské 10 eur na člena ŠK Hamuliakovo futbalu. 

Počet členov okolo 20. V roku 2016/17 si všetko financovali samostatne. 

V júni otvorili beachové ihrisko, ktoré dali ženy a členovia volejbalového klubu upraviť z 

vlastných financií. Celá rekonštrukcia stála 6 500 eur a veľa odpracovaných hodín. 

Ihrisko je k dispozícii aj verejnosti, samozrejme nie je otvorené, ale každý, kto má záujem si 

môže kľúče vziať od Igora Bútora, alebo Soni Púryovej. 

 

Deti a hlavne dievčatá sme otvorili, aby sme si vychovali našich nástupcov, aby sa v tomto 

regióne udržal a rozšíril volejbal , ktorý prináša radosť ľuďom v každom veku. 

 

Deti platia mesačne 25 a 20 eur. Ak sú dlhodobo choré/ 2-3 týždne, suma sa im odpočítava, 

súrodenci platia len 30-35 eur// Platili aj minulý rok, napriek tomu, že sa telocvičňa neplatila, 

lebo bolo treba dokúpiť pomôcky na volejbalové tréningy. Volejbalový kôš na lopty, lopty, 

medicimbaly. 

Ďaľšie financie sa použili na vyhodnotenie turnajov detí a aj rodičov, ktoré boli 4 / 2 v hale a 

2 na pieskovom ihrisku/, na kúpu kolenačiek a ponožiek, zaplatenia členského ŠK 

Hamuliakovo futbalu. 

Ostatné peniaze sa odkladali do ďaľšej sezóny 2017/18 na vklady do súťaží, rozhodcov, 

doplnenie pomôcok, kúpa tričiek atď. 

 

V tejto sezóne deti hrajú 1.ligu starších žiačok, čo zahŕňa aj  dvojzápasy v sobotu podľa 

rozpisu. 

Mladší žiaci a žiačky hrajú turnajovo- to znamená, že hrajú raz za mesiac v nedeľu/ ale to 

budeme hrávať na ZŠ Šamorín, lebo v hale nemáme k dispozícii naznačené čiary na potrebné 

ihriská. 

 

Čo sa týka trénerov dostávajú mesačne 100 eur, ktoré vlastne ani nie sú financované z peňazí 

detí, lebo ich vybavil Igor Bútora ako sponzorské peniaze od firiem podporujúcich šport. 

A myslím si, že za prácu, ktorú tréneri vykonajú priamo na ihrisku / týždenne- minulý rok 4,5 

h., tento rok-6 hod./, za prácu mimo-prípravy a administratívu nevyhnutnú k súťažiam, za 

cestovné na zápasy je  táto suma úplne smiešna a nezaplatená záležitosť. 

 

 

Možno ste sa už stratili v informáciach, ale nedalo mi, aby som Vás neinformovala aspoň 

zhruba o volejbalových potrebách a financiách. Musim povedať, že ma veľmi uráža,keď si po 



obci niekto rozpráva, že sme si založili biznis a ešte v tomto duchu o tom debatujú aj poslanci. 

To môžu robiť len ľudia, ktorí o tomto športe nič nevedia. 

Prepáčte, ale ak máte o niečom rozhodovať, mali by ste byť informovaní. 

 

Zároveň by som chcela podotknúť, že všetci z volejbalového klubu si napriek tomu podporu 

obce vážime a uvedomujeme si, že s platením telocvične by to bolo oveľa náročnejšie. 

 

Chápeme aj situáciu na obci, že hala sa musí uživiť a nie prerábať. Preto sme dávali žiadosť 

zavčasu, aby sme sa vedeli zariadiť a zdá sa nám to veľmi neseriózne, keď je už rozbehnutá 

súťaž a tréningy, aby sa vo veľkej hlbke do tejto činnosti zasahovalo. 

 

 

Minulý rok bolo 25 detí. Z toho 8 z Hamuliakova. 

Momentálny počet detí je 24.  Hamuliakovských detí je 5. Ostatní sú z okolitých obcí - 

Dunajská Lužná,Kalinkovo,Šamorín, Miloslavov, Macov,...,  

Trénujeme 10 hodín týždenne. Uvedomujeme si, že ten počet hodín je vysoký, ale volejbal je 

náročná hra a potrebuje opakované tréningové jednotky, ak sa chcú hráčky a hráči zlepšovať a 

udržať v kondícii.  

 

Staršie dievčatá hrali 7.10.svoj 1. zápas na Slavii v Bratislave a nemuseli sa za svoj výkon 

hanbiť. 

Síce prehrali 3:2,3:0, ale získali prvý bod do tabuľky na svojom úplne 1. zápase. 

 

ŠK Hamuliakovo volejbal žiadalo a znovu žiada čo najvyššiu možnú zľavu pre svoje hráčky a 

hráčov.  A prosí obec o podporu aj medzi občanmi. 

  

Pri schvaľovaní platieb by sme poprosili vziať do úvahy aj mesiace kedy sa nesvieti a hlavne 

neykuruje. 

 

 

 

Ďakujeme. 

 

 

Púryová Soňa, ŠK Hamuliakovo volejbal 

 


